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Aanwezig: Bart de Vries (Laco Geldrop) en Alex van Broekhoven (Laco Business Center) 
  xx (voorzitter zv Thalassa) 
   
Betreft:  Renovatie plan Geldrop 
Datum:  12 mei 2022                            

 
Aanleiding gesprek : 

Bespreken van de renovatie gedachten ten behoeve van Laco Geldrop, tevens inventariseren van eventuele 

wensen die de vereniging heeft, waar wellicht rekening mee kan worden gehouden bij de komende renovatie. 

  

Verslag gesprek: 

Na een korte voorstel ronde onder de aanwezigen, vertelt Alex wat ongeveer de bedoeling zal zijn, middels een 

situatie schets van de nieuwe indeling van de accommodatie. Tijdens dit gesprek komen de volgende 

aanbevelingen/wensen vanuit ZV Thalassa naar voren: 

• Ruimte beschikbaar voor: (10 personen) 

o Overleg trainers / teambesprekingen / tactisch overleg 

▪ Overleg voor circa 12-16 personen 

▪ Whitebord / beamer of dergelijke presentatie mogelijkheden 

o Droog opbrengen van documenten / mappen / geluidsinstallatie  

▪ Afsluitbare opbergkasten (ordners) 

• Meer opslag voor materialen zoals 

o Ballenwagen van de waterpolo ballen (+-40 stuks) 

o Waterpolo doeltjes  

• Waterpolo net tussen het wedstrijdbad en instructiebad 

• Lijnen op de kant aanbrengen (markeringen) voor waterpolo speelveld 

• Betere (LED) verlichting op de zwemzaal 

• Meer opbergruimte voor sporttassen  

• Akoestiek zwemzaal  

o Trainers zijn haast niet te verstaan 

• Meer douche faciliteiten, het aantal douches is nu niet toereikend voor grote groepen. 

• Wedstrijdbad geschikte maken voor wedstrijd zwemmen 

o Lengte bad aanpassen, het is nu iets (1 tot 1,5 cm) groter dan 25 meter 

o meer ruimte op de perrons aan de kant van het instructiebad, bijvoorbeeld middels een flexibel 

platvorm. (sauna wordt verplaatst, geeft meer ruimte achter instructiebad) 

• Wedstrijdbad geschikt maken voor waterpolowedstrijden, diepte vergroten tot 1,80m over gehele lengte. 

o Alex geeft aan dat aan bouwkundige bassin geen aanpassingen worden gedaan.  

• Vrije ruimte onder het dak met minimaal 1 meter verhogen  

o Huidige dak is te laag voor waterpolo trainingen, ballen komen te vaak tegen het dak aan.  

o Daarbij steken en schroeven door het dak, waardoor er ballen lek gegooid worden. (nieuw dak 

waarbij de schroeven worden afgedopt) 

 

 

                                                                         

 

Laco Geldrop  

Bart de Vries 

Vestigingsmanager        

 

 




